
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri Základnej umeleckej 

škole v Bernolákove 

Dátum : 3.9.2021 

Agenda 

    Prezencia  

     Zahájenie  

     Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

     Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti za školský rok 2020/2021  

Správa o začiatku školského roka 2021/2022 

     Diskusia 

     Uznesenia  

Prezencia  
Zoznam prítomných v pripojenej prezenčnej listine. 

Zahájenie 
Zasadnutie Rady školy otvoril predseda Ing. Rastislav Požár, ktorý prítomných privítal a oboznámil s 
programom stretnutia.  

Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Za zapisovateľku bola navrhnutá Mgr. Rajecová. Za overovateľku Mgr. Burešová. Obe boli následne 
radou odsúhlasené. 

Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti ZUŠ v školskom roku 2020/2021. 

Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti vypracovaná riaditeľkou ZUŠ  Mgr. Jarmilou Boškovou bola 
poslaná všetkým účastníkom zasadnutia mailom vopred na preštudovanie. Je priložená k tejto 
zápisnici.. Na stretnutí bol vytvorený priestor pre otázky a diskusiu.  

Hlavné body správy : 

• Na základe vzniku právnej subjektivity ZUŠ a následnou zmenou počtu a zloženia zamestnancov 
od 1.1.2021 bolo nutné rozšíriť Radu školy v zmysle nového Štatútu na 11 členov. Členovia za 
zriaďovateľa už boli delegovaní, voľba z radov rodičov a nepedagogických zamestnancov 
prebehne. 

• Informácie o poradných orgánoch riaditeľky ZUŠ ( Pedagogická rada a Umelecká rada ) a ich 
fungovaní počas školského roka 

• Stav žiakov na konci školského roka bol 387. 
• Fungovanie a prezentácia ZUŠ boli obmedzované pandemickými opatreniami. Začali preto 

prezentovať výkony žiakov na online kanáli Youtube. Plánujú v tom pokračovať a prezentovať 
prácu ZUŠ aj naďalej, aj po obnovení online podujatí. 

• Vďaka iniciatíve pani učiteľky Spodniakovej vznikol v roku 2020 školský online časopis ZUŠkoviny, 
ktorý sa teší priazni čitateľov na webstránke školy.  

• Od novembra bol každý mesiac pripravený online koncert. Na záver školského roka 9 online 
podujatí zo všetkých študijných odborov.  

• Informácie o úspechov žiakov na súťažiach.  



• Úspechy hráčov na dychové nástroje vedených pánom učiteľom Romanom Hudecom, DiS.art. :   
1. miesto v 1. kategórii v hre na plechové dychové nástroje, Andrej Varga. 2. miesto v 1. kategórii 
v hre na plechové dychové nástroje, Timotej Števove, Čestné uznanie v 1. kategórii v hre na 
plechové dychové nástroje a zároveň Cenu pre najmladšiu účastníčku súťaže v hre na trúbku 
Lucia Vinarčíková, 3. miesto v 2. kategórii v hre na plechové dychové nástroje. Filip Szaksz  

• Ocenenie pre pani učiteľku Mgr. Danielu Škottovú : Cena za najlepšiu klavírnu korepetíciu. 
• Účasť žiakov dychového oddelenia na Medzinárodnej interpretačnej súťaže „Les Clés d´Or“,v 

Paríži, konala sa online formou.  
• Andrej Varga strieborná medaila a Lucia Vinarčíková bronzová medaila v kategórii plechové 

dychové nástroje pod umeleckým vedením Roman Hudeca, DiS. art. 
• Na speváckej súťaži „Spievam po francúzsky“ získala 3. miesto v celoslovenskom kole a postup do 

finále v Krakove. Simona Balážová z triedy Tomáša Slobodu, DiS. art. 
• V súťaži „Euro Pop Contest – Perla Berlína 2021“ získala Simona 2. miesto a postup do finále 

v Berlíne.  
• Informácie o priestorových podmienkach a materiálno-technických podmienkach školy. Škola 

mala v prenájme priestory v budove Spojenej školy na Svätoplukovej ulici č. 38. Ich zoznam. 
• Hudobný odbor pripravoval online koncerty. Niektoré dosiahli až 800 zhliadnutí cez youtube. 
• Na tanečný odbor mala dištančná výučba negatívny dopad napriek enormnej snahe pedagóga – 

prenesením učebných potrieb do vlastných bytových priestorov a uskutočňovaniu vyučovacích 
hodín cez zoom. Nebolo totiž možné cvičiť spoločné choreografie, čo je zmyslom práce väčšiny 
tanečníkov. 

• Bolo schválené elokované pracovisko ZUŠ na starej ZŠ na Školskej ulici Ministerstvom školstva.  
• Sťahovanie 9 učební ZUŠ do jej priestorov na konci školského roka. Naplnili 4 veľkoobjemové 

kontajnery ešte využiteľným nábytkom a materiálmi, ktorý nebolo možné ďalej uskladniť. Zvyšok 
bol dočasne uložený v sklade v suteréne OÚ a v jednej zo šatní v KD. 

• Skladové priestory pre výtvarný odbor obec nemá, ide o finančne hodnotné výtvarné potreby vo 
väčšom množstve. 

• Vedeniu ZUŠ bolo písomne  oznámené, že v školskom roku 2022/2023 ZUŠ v Bernolákove už 
nebude môcť využívať priestory spojenej školy – z dôvodu naplnenia novootvorených odborov 
bude nájomná zmluva na priestory vypovedaná ku koncu školského roka 2021/2022. 

• V budúcom školskom roku budú potrebné priestory pre nové sídlo školy – miestnosti pre 
výtvarný odbor a 5 učební hudobného odboru vrátane kancelárie riaditeľa. 

• Najzávažnejšia otázka je sídlo školy v  školskom roku 2022/2023  
• Sústavné sťahovanie ničí hodnotné hudobné nástroje i nábytok väčších rozmerov, školu stojí 

tisíce eur, ktoré by sa dali využiť oveľa lepšie – pre skvalitnenie výchovno-vzdelávacieho 
procesu mladých talentov Bernolákova. Tohto roku išlo o 4000,- eur 

• Dôvera, že obecné zastupiteľstvo sa bude venovať priestorovým otázkam ZUŠ, aby pre 400 
žiakov a 28 pedagógov boli zabezpečené seriózne a už stabilné učebné priestory bez hrozby 
neustálych presunov.  

• Súčasná situácia je bezvýchodisková. Neumožňuje rozvoj. 

• Informácie o počte novoprijatých žiakov šk. Rok 2021/22.. : Hudobný odbor 27 žiakov. Tanečný 

odbor : 12 žiakov. Literárno-dramatický odbor : 9 žiakov. Výtvarný odbor :28 žiakov. 
• Úspechy pri prijímacích pohovoroch na stredné školy. 2 žiačky výtvarného odboru boli prijaté na 

SŠ umeleckého zamerania.  
• Informácie  o finančnom zabezpečení výchovno-vzdelávacej činnosti. 
• Spotreba financií v správe. 
• Rada školy hlasovala o odporúčaní schváliť predloženú správu zriaďovateľovi . Jednohlasne bola 

odsúhlasená. 
 

 

Správa o začatí školského roka 2021/2022 



 
Správu o začatí školského roka predniesla pani riaditeľka. Mgr. Jarmila Bošková.  

1. Pedagógovia ZUŠ pracujú od septembra 2021 na 2 miestach. Výtvarný odbor a 5 učební 
hudobného odboru vrátane kancelárie riaditeľa v budove SPoŠ a ostatní pedagógovia 
v budove Starej ZŠ na Školskej ulici, kde dopoludnia prebieha školské vyučovanie. 

2. Nemajú zborovňu pre spoločné stretnutia pedagógov. 
3. ZUŠ má 400 žiakov.  ( definitívny stav po 15.9.2021) 
4. Je potrebné určiť sídlo ZUŠ, pretože doteraz bolo v SPoŠ a v budúcom školskom roku to 

nebude možné. 
5. Sťahovanie a náklady okolo 4000, - eur a energia i čas zo strany pedagógov. 
6. Nemajú vlastné priestory na koncerty ani výstavy, každá aktivita závisí od možností 

kultúrneho domu na prepožičanie zasadacej a veľkej sály . V prípade neplánovanej udalosti 
vyššieho významu sa podujatie ZUŠ musí presunúť na iný termín 

7. Neistota do budúcnosti pre pedagógov i rodičov môže viesť k negatívnym zmenám v zložení 
momentálne špičkového kolektívu pedagógov i k nahlasovaniu žiakov do okolitých ZUŠ, kde 
je ponúkaná stabilita.  

8. Problém nastane s prijímaním nových žiakov v budúcom školskom roku, ak sa dovtedy 
priestorová otázka nevyrieši 

 

 
Diskusia 
 

• Dlhodobé neriešenie priestorových podmienok ZUŠ v Bernolákove viedlo školu do patovej 
a bezvýchodiskovej situácie.  

• Pedagógovia na čele s vedením sú nútení venovať svoj čas a energiu namiesto rozvoja 
činnosti ZUŠ snahe o prežitie tejto inštitúcie. Tá je tu však pre službu deťom, rodičom 
i obyvateľom Bernolákova.  

• Škola má vynikajúcich pedagogických pracovníkov a počas celej svojej existencie sa rozvíja 
a obohacuje svojou činnosťou verejné podujatia v Bernolákove a tvorí vlastné podujatia, ktoré 
sa tešia záujmu a pozornosti verejnosti. 

• Výsledky ich práce sa však nestretávajú s ocenením a podporou v podobe zabezpečenia 
stabilnej priestorovej základne pre ich prácu, ale iba s odkladaním, sľubmi, nečinnosťou, ktorá 
môže viesť až k zániku tejto inštitúcie v dôsledku vyčerpania ľudských síl.  

• Tento proces môže vyústiť do ohrozenia existencie výtvarného odboru už od septembra 
budúceho školského roku. Pritom pedagógovia výtvarného odboru počas celého obdobia 
fungovania ZUŠ v priestoroch SPoŠ bol núteni denne sťahovať nábytok pred jednotlivými 
vyučovacími hodinami. Od minulého roka už nemali možnosť vystavovať práce žiakov., 
pretože boli odobraté priestory na vystavovanie. 

• V susedných obciach i mestách sú funkčné ZUŠ. V Senci a Ivanke pri Dunaji štátne inštitúcie, 
v  Malinove, súkromná a plánuje sa aj vo Viničnom. 

• Zo strany ZUŠ bolo podniknuté všetko, čo bolo v ich kompetencii. A taktiež množstvo 
nadpráce. Opakovane od roku 2016 informovali o svojej situácii a potrebách rozvíjajúcej sa 
ZUŠ v našej obci. Počas prázdnin vytvárali postupne návrhy na nadstavbu rôznych budov 
patriacich obci, kde im bola prezentovaná možnosť prestavby ( Stará ZŠ, Družina patriaca 
k ZŠ, budova nového zdravotného strediska. ) 

• Taktiež poslanci OÚ, ktorí boli počas svojich funkčných období zvolenými zástupcami Rady 
školy, systematicky prednášali na zasadnutiach obecného zastupiteľstva v Bernolákove 
uznesenia Rady školy a vyzývali zriaďovateľa ku konkrétnym krokom v prospech ZUŠ. Bola 
vytvorená napr. výstava architektonických návrhov budovy ZUŠ študentov architektúry na 
podnet poslanca Ing. Vokouna 



•  Vedúca výtvarného odboru Mgr. Steinhübelová dôrazne žiada o plán a realizáciu 
dlhodobého riešenia pre ZUŠ, ktorý nebude vyčerpávať sily na opakované sťahovanie 
v horizonte pár rokov a umožní začať ZUŠ fungovať plnohodnotne v rámci rozvoja pre 
blaho obce aj jej detí i obyvateľov.  

• Momentálne poslanci v Rade ZUŠ považujú za ekonomicky aj perspektívne najvhodnejšie 
riešenie z hľadiska obce umožniť ZUŠ umiestnenie do priestorov penziónu Pohoda. Bolo by 
však potrebné právne preskúmať zo strany obce, či je toto riešenie vôbec možné právne a 
finančne uskutočniť takéto riešenie. 

• V Pláne hospodárskeho a kultúrneho rozvoja obce sa uvádza riešenie priestorovej situácie 
ZUŠ v rokoch 2018 – 2022. Zatiaľ však vzniklo iba elokované pracovisko, ktoré neumožňuje  
pedagógom prácu na takej úrovni ako vo vlastných učebných priestoroch. 

• ZUŠ už nespĺňa niektoré podmienky štátneho vzdelávacieho programu 

• Mnohé zmeny v posledných rokoch už boli krokmi späť ( napr. odobratie koncertnej sály, 
odobratie priestorov pre výstavy). Potvrdením tohto vývoja je i fakt, že od septembra tohto 
školského roku budú niektoré vyučovacie hodiny ZUŠ opäť prebiehať v podzemných 
priestoroch Starej ZŠ, v totožných priestoroch, kde začínala ZUŠ v Bernolákove v roku 1982 
ako elokované pracovisko ZUŠ Ivanka pri Dunaji. 

• Vedenie ZUŠ potrebuje už v mesiaci január presne vedieť, do akých priestorov bude možné 
vypovedané triedy presťahovať, nakoľko je to zložitý proces, pri ktorom sa k priestorom musí 
vyjadriť Inšpektorát práce, Úrad verejného zdravotníctva, Okresné riaditeľstvo požiarneho 
zboru. Až po ich súhlasnom stanovisku je možné požiadať ministerstvo školstva o zmenu 
v sieti škôl v skrátenom legislatívnom konaní. 

 

Zapísala : Mgr. Marianna Rajecová 

 

 

 


